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Ulvik herad Ungdomsrådsleiar Sophia Basilio
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Ikkje tilstades
Ullensvang kommune Ungdomsrådsleiar Isak Al Bayati
Voss herad Ungdomsrådsleiar Marie Hoel-Hansen
Voss herad Ungdomsrådsnestleiar Camilla Solberg
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Kontaktpersonar:
Ullensvang kommune: Linn Merete Østerbø
Ulvik herad: Tor Hellesnes
Kvam herad: Kari W. Vik
Hardangerrådet iks: Trude Lægreid Rinaldo

Sakshandsaming:
SAKLISTE:

HU-sak 04/23 Evaluering Hardanger og Voss Opplæringskonferanse
Vedlegg: Oppsummering Opplæringskonferansen

Veldig gode tilbakemeldingar i Kvam
- Dei har fått veldig god presse. Artikkel er vedlegg til referatet.
- Det var ein kjekk dag, møter masse folk, og god mat.
- Det var veldig kjekt å høyre på Tonje Såkvitne - det var inspirerande.
- Teke opp Rus-problematikken i etterkant av konferansen. Leiar Ida og nestleiar Malene

skal f. eks også vera med på foreldremøter og informera.

Til HU: Dersom alle vil jobbe med Rus-problematikken, så kan me godt ta det vidare.

Ullensvang ungdomsråd hadde saka opp i sitt rådsmøte 9/2/23. Tilbakemelding var:
- Det var interessant å møte andre ungdom og høyre korleis dei har dei i forhold andre.
- Idé til nese gong ein arrangerar ein slik konferanse er å ha fleire innleiarar og fleire grupper

samtidig. Gjerne byte gruppe fleire gonger også.
- Ønskjer også å prate meir ilag, enn dei rakk denne gongen.
- Dei likte temaene og syntst dette var lærerikt.

Følte at dei fekk litt svung i debatten til slutt
Konklusjon: Eit veldig bra opplegg for å læra vidare!



HU-sak 05/23 Informasjon om arbeid frå kvart ungdomsråd

Kvam :
Kvam gjekk gjennom saker til heradstyret og så har dei lyst å jobba med Rus for å førebygga.

Ulvik:
Kunstgrasbane med varme for heilårleg bruk er noko dei diskuterar. Det vert betre for alle, og det
vil også vera med å førebygga for f.eks rus, for då har ungdom noko å gjere.

Eidfjord:
Hatt eit kort møte om skyss til Sysendalen for å stå på ski i helgene når trekket er opent.

Ullensvang:
Hadde møte i siste veke med blandt anna  BULYST som tema.
Dei to kontaktane frå kommunestyret til ungdomsrådet var med på møtet.
Diskuterte kva som er bra med kommunen, kva som trengst og kva dei ønskjer meir av.
Eit anna tema var kollektivtransport, og ordføraren har orintert om at dei har sendt inn innpel til
fylke om dette, og no ber dei ungdomane koma med tidpunkt dei ønskjer.

Til HU: Bulyst er noko alle kunne jobba med - det tek me opp på neste møte.

HU-sak 06/23 Drøfting saker melde inn ved møtestart.

Neste Hardanger og Voss ungdområd wer 23/03/2023, og må vera eit fysisk møte.
Forslag er å ha møtet på Hangøren på Voss. Kanskje også ta opp tematikk rundt tilrettelegging av
naturen for reiseliv.

Skal alle råda senda representant til Fylkesting for ungdom (FFU) i Vestland 14.-16.04.23 ?
Flott om rådene kunne koorrdinera det litt, slik at Hardanger og Voss kan vera litt saman.
Ber alle råda om å melde til Trude kven som reiser, så kan ho sende informasjonen vidare til alle.
Invitasjone er vedlegg

Førebuing før neste ungdområdsmøte
1. Kan kvart ungdomsråd diskutere kva sak/saker dei vil jobba vidare med?

Kinsarvik 20.02.2023 Trude Lægreid Rinaldo
Sekretær Hardanger  og Voss Ungdomsråd


